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Abstract (en)
Fine or broken particles are concentrated from a mixture flowing under gravity, The mixture is fed (2) into the top of a separation vessel (1)
containing at least two separation stages. Each stage includes a funnel (3) with a more or less vertical axis, open at the top, positioned beneath the
inlet. A deflector (4) is connected to the top of the funnel and leads downwards and away from it, allowing a flow of particles under gravity, creating
an embankment of particles at the funnel. A flux of particles relatively concentrated in fine and broken pieces is removed (9) from the zone beneath
the axis of the final funnel. A flux of larger particles is removed (12) from he base of the vessel.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif concentrateur en particules fines ou cassées qui permet de séparer un flux de particules en au moins
un flux concentré en particules fines ou cassées et au moins un flux de concentration réduite en particules fines ou cassées. Le dispositif comporte
outre le(s) moyen(s) d'introduction (2) et de soutirage (9,12), au moins deux étages séparateurs comportant au moins un entonnoir (3) d'axe incliné
ou sensiblement vertical, évasé vers le haut, disposé en dessous du moyen d'introduction (2), pour recueillir les particules, ledit entonnoir (3) étant
connecté à au moins un déflecteur (4) dirigé vers le bas pour permettre l'écoulement gravitaire des particules et la formation d'un talus de particules
au niveau de l'entonnoir (3).
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